
Husejerforeningen Horsbred 
Bestyrelsesmøde mandag den 13. juni 2022 

Referat 
  

0. Godkendelse af referat. 

Godkendt uden bemærkninger. 

1. Meddelelser. 

        Afholdt møde med Vej & Park angående det videre arbejde med parkbåndet.  

2. Slagplan omkring arbejdet med gennemgangslisten. 

Der udarbejdes en skrivelse omkring krav til hæk og opsætning af parabolantenner på bom. Skrivelsen 
omdeles til de berørte parceller. 
Vallensbæk Kommune orienteres. 

3. Indkøb af borde/stole. 

Vi blev enige om at købe 4 sæt borde/stole (bord med 6 klapstole), samlet pris 7.525 kr.  
Jan kontakter butikken og lave aftale om køb/levering. 

4. Indsamling af ”manglende” e-mailadresser.  

Vi mangler oplysninger om 67 parcellers e-mailadresse. Bestyrelsen fordeler indsamlingen imellem sig, 
og vil i løbet af sommeren stemme dørklokker.  

5. Fibernet. 

Jan er stadigvæk på sagen angående mulighederne for fibernet på Horsbred. YouSee oplyser at der er 
udarbejdet en plan som endnu ikke offentliggøres.  
 

6. Drøftelse af vedtægterne. 

Især § 18 – Bestyrelsen blev drøftet, og vi arbejder videre med om den nuværende formulering dur eller 
der skal udarbejdes et nyt forslag. 

7. Evt. 

Vallensbæk Kommune ”sylter” plejen af de grønne arealer her i Nordmarken. 
Næste bestyrelsesmøde er mandag den 15/8 2022 hos Morten i nr. 53. 

 

Michael  


